
steunfractie, bestuur, etc) als naar 

buiten, waar we veel goodwill heb-

ben. Laten we dat met elkaar vast-

houden. Hopelijk gaat veel zonne-

schijn ons daar tijdens de zomer bij 

helpen. Als we ons positief opstellen 

bereiken we veel. 

Alle goeds gewenst, 

 

Kees Groen. 

Bijdrage van:  

  

Astrid Kleuskens 

Jan Paantjens 

Frank  Rockx 

Antoon Koevoets 

Roeland van Woer-
kom 

Kees Groen 

Ad van Teterng 

Theo Stehouwer 

Kees Groen 

Tel: 0165-508172 

Frank Rockx 

Tel:0165-504872 

Marja Koevoets 

Tel: 0165-511394 

E-mail:  
marja.koevoets@ziggo.nl 

  Redactie Nieuwsbrief 

Beste CDA-vrienden, 

De laatste Nieuwsbrief van 

dit politieke jaar ligt voor u. 

’t Was me het jaartje wel! 

Tot onze vreugde was het 

voor CDA Halderberge een succesvol jaar 

en hopelijk gaan we daar de vruchten van 

plukken tijdens de resterende bijna 4 jaar 

van de raadsperiode. Laten we de goede 

sfeer erin houden en op gepaste manier 

genieten van het succes.  

Gelukkig hadden we voldoende gekwalifi-

ceerde kandidaten beschikbaar om alle 

stoelen voor het CDA te vullen. Van ons 

recentst aangetreden raadslid Theo Ste-

houwer kunnen we in deze nieuwsbrief 

lezen wat er zoal voorafgaat in de aanloop 

naar een raadslidmaatschap.  

Binnen het bestuur zijn er met ingang van 

de laatste Algemene Ledenvergadering 

ook een aantal veranderingen doorge-

voerd. Tijdens die vergadering hebben 

(naar anciënniteit) Gied van Lier, Kees 

Rommens en Astrid Kleuskens formeel 

hun bestuursfunctie beëindigd en hebben 

we hen op gepaste wijze bedankt voor hun 

inzet voor CDA Halderberge. Gied, Kees, 

Astrid: bij deze nogmaals hartelijk dank. 

Uiteraard zit je dan ook gelijk met de uit-

daging om de opengevallen plaatsen op te 

vullen. Franklin Elgin maakte zich al snel 

beschikbaar voor het bestuur en heeft zijn 

eerste bestuursvergadering afgelopen 

maand mee en werd en passant verkozen 

tot secretaris, wat hij overigens in nauwe 

samenwerking met Harry van Mechelen 

zal doen. Peter de Jong blijft penning-

meester en ondergetekende de voorzitter. 

De contactgegevens van het bestuur vindt 

u verderop in deze nieuwsbrief, evenals 

een oproep voor nog een aantal bestuurs-

leden. We rekenen op u! 

Even terug naar waar ik begon. We heb-

ben dus een lekker draaiend CDA Halder-

berge, zowel binnen de groep (fractie, 
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Afscheid van mijn werk 
11 mei 1974----20.15 uur 

  In mijn beste pak word ik binnengeleid in kamer 1 

(nu nog steeds!) van  gemeenschapshuis Het Kom-

pas. Voordien was ik zelden of nooit in Hoeven ge-

weest. Mijn sollicitatie is de eerste, die ik ooit op de 

bus heb gedaan. Het blijkt later meteen mijn laatste 

in mijn leven te zijn. Voor me zit een uitgebreide sol-

licitatiecommissie onder aanvoering van bestuurs-

voorzitter Beerendonk, die overigens later helaas 

veel te jong zal overlijden. Van het gesprek kan ik 

me niet veel meer herinneren. Eén vraag weet ik 

nog wel: Wat doet u als leerkracht als blijkt, dat een 

kind in uw klas zal blijven zitten? Mijn antwoord, dat 

ik daar meteen de ouders en schoolhoofd van op de 

hoogte breng en bij betrek valt blijkbaar in de 

smaak, want direct de volgende ochtend rinkelt al 

om 8 uur de telefoon in mijn ouderlijk huis en hoort 

mijn vader, dat ik aangenomen ben op de Ma-

riaschool. Een maand voor mijn diplomauitreiking 

heb ik al een baan! 

 

10 juni 1974----15.15 uur 

Directeur Cor Hoornick van de Pedagogische Akade-

mie “De Vossenberg” in Oudenbosch loopt me met 

zijn kenmerkende snelle pas in de lange gang voor-

bij, kijkt om en geeft me een vette knipoog. Ik weet 

genoeg. Dat diploma is in de tas. De bijbehorende 

cijferlijst stemt me meer dan tevreden. Als ik thuis 

kom staat de ongetrouwde zus van mijn moeder 

tante Jeanne (mijn moeder is in september 1973 

overleden) in de keuken mijn favoriete maaltijd 

klaar te maken. De stemming is begrijpelijkerwijs 

opperbest en ’s avonds wordt een bescheiden feest-

je met wat vrienden en familie gevierd. 

 

22 augustus 1974----08.30 uur 

Met de geleende lange jas van mijn broer aan loop 

ik het schoolplein op en neer, gadegeslagen door 

vele nieuwsgierige blikken. Eenmaal in de klas be-

klim ik eerst een verhoging, waarop mijn bureau 

staat. Voor me zitten 44 meisjes in aan elkaar ge-

klonken banken in een ruimte van 49 m2. Ik steek 

op mijn gemak een sigaretje! op en ga aan de slag.                                                                             

Op 4 oktober 2014  a.s., als die 11- jarige kinderen 

van toen Sara zien houdt mijn eerste klas een reü-

nie. Voor mij is het een buitengewoon prettig toeval, 

dat de dames nauwelijks een maand na mijn af-

scheid een dergelijk weerzien organiseren. Het kan 

niet mooier samenvallen. 

 

11 juli 2014----13.30 uur 

De laatste schooldag. De dag ervoor heeft de beken-

de Hoevenaar Ton Laros  zo’n  300 kinderen op een 

feestelijke manier mijn afscheidsgroet aan hen 

vorm gegeven. Voor mijn louter vrouwelijke collega’s 

heb ik een gezellig samenzijn bij Ad Lips georgani-

seerd, wat voor mij en mijn vrouw een toch wat emo-

tioneel tintje krijgt. Natuurlijk logisch, 40 jaar is een 

hele tijd, maar alles in het leven heeft nu eenmaal 

een begin en een eind. Dat geldt voor iedereen , dus 

ook voor mij. Ik ben echt geen terugkijker, maar 

soms ontkom je er niet aan. Dit is zo’n moment. Ik 

kijk liever vooruit, want dat heeft ook z’n charme. 

Elke levensfase kent zijn waardevolle kanten. De 

herfst heeft immers prachtige kleuren! 

 

29 augustus 2014----16 uur 

Onze afscheidsreceptie. Met ons bedoel ik ook mijn 

collega Marlies van Beek, die samen met mij er na 

liefst 44 jaar een dikke punt achter zet. We hopen 

op goed weer, zodat we iedereen op het schoolplein 

de hand kunnen drukken. Ik verheug me vooral op 

een eenmalig weerzien met oud-leerlingen, waarvan 

ik er grofweg geschat toch zo’n 1200 van in de klas 

heb gehad en aan wie we samen tenslotte 84 jaar 

van ons leven gewijd hebben. Op 1 september ben 

ik basisschoolleerkracht af en begint het leven van 

een pensionado! In een gat valllen? Echt niet, daar-

voor kan ik te slecht stilzitten! 

Ik wens u allen een fijne zomervakantie . We zien 

elkaar weer terug op 30 augustus a.s.voor de ope-

ning van nieuwe politieke jaar. Details volgen nog! 

 

Frank Rockx 
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Van de redactie 

De bijdragen in deze nieuwsbrief zijn geschreven op persoonlijke titel van de respectievelijke au-

teurs. Hoewel de redactie de bijdragen beoordeelt op relevantie voor de nieuwsbrief neemt zij 

noch het CDA-Halderberge de verantwoordelijkheid voor de inhoud van de bijdragen. 

Voor u ligt onze zomernieuwsbrief. Na succesvolle 

raadsverkiezingen is er een nieuw college 

(waarvan onze Jan deel uitmaakt) en coalitie. Die 

coalitie bestaat uit Lokaal Halderberge, WOS , Pro-

gressief Halderberge en CDA. Het coalitie akkoord 

is gesloten en het collegeprogramma is ook al 

klaar. Tijd om aan de slag te gaan.  

In deze nieuwsbrief zitten dan ook ervaringen en 

onderwerpen die te maken hebben met de komen-

de 4 jaar. Ons nieuwe raadslid Theo Stehouwer 

schrijft over zijn eerst ervaringen als raadslid en de 

weg daar naar toe. Ons andere nieuwe raadslid 

Astrid Kleuskens legt uit wat een respijthuis is. Een 

bijzonder interessant onderwerp. Onze deeltijdboer 

en natuurliefhebber Ad van Tetering verhaalt over 

agrarisch natuur- en landschapsbeheer van Bra-

bant in het algemeen en van Halderberge in het 

bijzonder. Jan Paantjens praat ons bij aangaande 

de sportvoorzieningen in Halderberge. De gemeen-

te doet daar mooi werk! 

De 3 decentralisaties  (D´s) Jeugdzorg, AWBZ en 

Participatiewet, vormen samen het hoofdonder-

werp van de komende raadsperiode. Roeland van 

Woerkom geeft in zijn stuk aan dat die transitie niet 

alleen een ommekeer in denken zal bewerkstelligen, 

maar dat er ook een aantal praktische problemen 

meespeelt. Het verhaal van Roeland zet je aan het 

denken.  

Onze vaste scribent Toon heeft gesproken met de 

huidige kinderburgemeester, hij geeft een aardig 

inkijkje hoe een kind een dergelijke functie beleeft. 

Zeer aangenaam om te lezen. 

Tenslotte mijmert onze fractievoorzitter over het af-

scheid van zijn werk. 

Rest ons nog als redactie u een hele fijne zomerva-

kantie toe te wensen en hopelijk zien we elkaar weer 

op 30 augustus wanneer het politiek jaar weer wordt 

geopend. U hoort daar nog meer van. 

 

Kees Groen 
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werk.Voor mij zou het mogelijk de eerste keer 

worden.  

Dan is er nog de ALV, die de definitieve lijst 

vaststelt. Dat uiteindelijk de voorgestelde lijst 

ongewijzigd is vastgesteld is een compliment 

aan ons bestuur; zij hebben het adequaat 

aangepakt.  

Het voorgaande speelt zich allemaal af in 

2013. Een tijdje rust en dan de campagne. 

Een mooie periode. Er gebeurt veel op het ge-

bied van publiciteit, folders maken, teksten 

schrijven, naar de fotograaf voor de foto’s op 

de posters. In alle kernen de posters plaatsen. 

Persoonlijke brieven bezorgen in bepaalde wij-

ken. Er vinden debatten plaats. Er worden 

tweets verstuurd, de website wordt aangepast, 

want ook de sociale media worden niet verge-

ten. Opeens hangt op sommige plaatsen in 

Oudenbosch ook mijn gezicht in het dorp. Er 

komen nu diverse reacties los. Van mensen in 

mijn omgeving, op de tennisvereniging in Bos-

schenhoofd, via Facebook. Ook van mijn kin-

deren en andere familieleden, die niet hier 

wonen, komen positieve reacties. Dat is pret-

tig, want het is nieuw en de positieve reacties 

zijn dan een extra steuntje in de rug. Ook om 

je heen via Twitter en Facebook of persoonlij-

ke contacten zie en hoor je uit andere ge-

meenten enthousiaste CDA- mensen en dat de 

CDA campagne goed verloopt. Zouden we als 

CDA landelijk toch weer gaan winnen of op z’n 

minst gelijk of een klein verlies. Daar wordt op 

gehoopt. 

Van de groep van 5 raadsleden ben ik als laat-

ste beëdigd. We weten natuurlijk allemaal hoe 

dat tot stand is gekomen. Als CDA hebben we 5 

zetels weten te bemachtigen. De coalitie- ge-

sprekken zijn zodanig verlopen, dat we als CDA 

kunnen meedoen in de coalitie. Jan, die beoogd 

wethouder was, is dat ook geworden. Ik stond 

op plaats 6, dus kon ik een plaatsje doorschui-

ven. 

Ik wil de lezer graag meenemen in de afgelopen 

periode en op welke wijze dit voor mij gestalte 

heeft gekregen.  

Toen ik werd gevraagd om op de lijst te staan 

heb ik daar wel even over moeten nadenken. Je 

kunt kiezen voor een min of meer onverkiesbare 

plaats of je gaat voor een plaats, die mogelijk 

uitzicht biedt op een raadszetel. Mijn voorkeur 

ging uit naar het laatste. Het overleg met het 

thuisfront moet dan wel plaatsvinden, want zit je 

eenmaal in de raad, dan gaat dat aardig wat pri-

vé-tijd vragen. Met mijn vrouw ben ik daar goed 

uitgekomen. Van huis uit zijn we gewend om ook 

in onze vrije tijd iets voor de samenleving te 

doen. Ikzelf heb dat in het verleden in vele func-

ties gedaan voor de Gereformeerde Kerk in Fij-

naart en Zevenbergen. Voor degenen die het 

nog niet hebben meegekregen: ik ben geboren 

en getogen in Rotterdam, maar sinds ons huwe-

lijk wonen we al weer meer dan 40 jaar in Bra-

bant, dus zijn inmiddels aardig geacclimatiseerd 

zullen we maar zeggen.  

Weer even terug naar de plaats op de lijst. Als je 

aangeeft dat je wel op een verkiesbare plaats 

wilt staan, dan kom je daar toch ook niet zo-

maar. Bij onze partij in ieder geval niet op basis 

van je blauwe (of in mijn geval bruine) ogen. Er 

gebeuren dan een paar dingen die, althans in 

mijn situatie, nieuw zijn. Er moeten formulieren 

worden ingevuld, voor het CDA, voor de gemeen-

te etc.. Gied had het er maar wat druk mee. Er 

vindt een serieus sollicitatiegesprek plaats. Dat 

is een goede zaak. Er is dan gelegenheid om el-

kaar in de ogen te kijken en te bevragen op di-

verse punten. Uiteindelijk komt er dan een tele-

foongesprek. Je wordt voorgesteld voor plaats 6. 

Ik was er blij mee. Op de plaatsen voor mij ston-

den de mensen met ervaring in dit soort 

De weg naar raadslid …... 
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Dan is het de dag van de verkiezingen. De dag 

begint lekker rustig. Al het werk is gedaan en nu 

gaan we misschien oogsten. De 1e prognoses 

komen binnen en laten een fors verlies zien voor 

het CDA. Dat klopt niet met het gevoel, maar ja, 

soms gaat dat niet samen. In de avond naar het 

gemeentehuis, daar is het zenuwcentrum van de 

avond. Ik zie de eerste uitslagen van Halderber-

ge en als ik me goed kan herinneren staan we 

op dat moment op de 1e plaats. Wat we in Hal-

derberge geleidelijk aan zien gebeuren is dat we 

als CDA het heel goed doen en dat resulteert 

uiteindelijk, in de vroege ochtend, in een verkie-

zingsuitslag waar we 1 zetel winnen en met 5 

zetels de raad in gaan. Op een klein aantal 

stemmen na zijn we net niet de grootste partij 

geworden. Onze kandidaten 1 t/m 5 op de lijst 

worden in het zonnetje gezet en zijn zeker van 

hun plaats. Ik word van alle kanten gefeliciteerd 

met het feit dan ik met deze uitslag op zeker in 

de raad zal komen. Zo voelde dat helemaal niet 

en daarmee wilde ik niet gefeliciteerd worden. 

Voordat het zover was moest er nog heel veel 

gebeuren. In de periode erna heb ik me bij voor-

spellingen over hoe het zou kunnen lopen bij de 

coalitiegesprekken steeds terughoudend opge-

steld. Ik was blij, dat we als CDA gewonnen had-

den maar voor mij persoonlijk voelde dat nog 

niet zo. 

Het was prettig dat ik direct kon aansluiten bij 

de nieuwe fractie om de voorbereidingen, die er 

toe moesten leiden om een nieuwe coalitie te 

vormen van dichtbij kon meebeleven. Dat was 

best nog een spannende tijd. Het is uiteindelijk 

allemaal zodanig verlopen dat we als CDA in de 

coalitie zitten. Jan is wethouder geworden en ik 

ben inmiddels beëdigd als raadslid. De beëdi-

ging was een bijzonder moment en prettig om 

op terug te kijken. Vanaf dat moment kon ik er 

ook voor openstaan om felicitaties in ontvangst 

te nemen.  

We zijn nu alweer bezig ons voor te bereiden op 

de Algemene Beschouwingen. Dus als CDA- 

raadslid volop in de running. De komende perio-

de hoop ik voor Halderberge en voor het CDA 

van betekenis te kunnen zijn. 

 

Theo Stehouwer 
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De kinderburgemeester 

Kinderburgemeester, jeugdraad, jongerenraden, kin-

derraad. 

Half mei, de 19de om precies te zijn, trok een artikel 

in MSN Messenger  mijn bijzondere aandacht: Bea-

trix voor jeugdparlement op Sint Maarten. Los van 

het feit dat het weer daar veel beter was dan bij ons, 

was ik toch benieuwd wat prinses Beatrix daar te 

zoeken had. ’n Jeugdparlement bezoeken op Sint 

Maarten? Waarom? Wat mocht dat wel wezen? 

Het jeugdparlement op Sint Maarten was onderdeel 

van de viering van 200 jaar Koninkrijk. Aan de ses-

sies namen 50 jongeren deel, verdeeld over 5 teams 

namens Nederland, Cuba, Curaçao,  Sint Maarten en 

de BES-Eilanden, Bonaire, St. Eustatius en Saba. Zij 

gingen drie dagen met elkaar in debat over zaken als 

onderwijs, kinderrechten, cultuur en duurzame ont-

wikkelingen. Het overleg moest uitmonden in een 

slotverklaring mét visie op het heden en de toekomst 

van ons Koninkrijk.  

Dit zette mij aan het denken. Hebben wij bij ons in 

Halderberge ook zoiets als een jongerenraad of 

jeugdraad? Wat speelt er op dit gebied bij ons in de 

regio? Is de huidige  jeugd überhaupt wel geënga-

geerd met en geïnteresseerd in jeugd- jongerenza-

ken? De vraag stellen is hem in feite ook beantwoor-

den. Ik ben op onderzoek uitgegaan in mijn directe 

omgeving, de gemeente Halderberge, de gemeente 

Roosendaal en de gemeente Steenbergen. 

De gemeente Steenbergen heeft geen jeugd- of jon-

gerenraad aldus de gemeentelijke voorlichting. Laat 

staan een echte kinderburgemeester. Wel is er in het 

recente verleden, maart 2013,  een scholenproject 

geweest dat “Jeugdraad” werd genoemd, maar dat 

was geen gemeentelijk initiatief  en was zeker geen 

jeugd-jongerenraad in de zin van een jongeren- orga-

nisatie die met de lokale politiek meedenkt. De 

jeugdraad was een scholenproject, een debatwed-

strijd, om kinderen op deze manier in de praktijk 

kennis te laten maken met de vele aspecten van de 

democratie.  

In de raadszaal van het gemeentehuis in Steenber-

gen hadden die ochtend de leerlingen uit groep 8 

van basisschool Merijntje uit Nieuw-Vossemeer en 

de Petrus en Paulus uit Dinteloord het eventjes voor 

het zeggen. Het voorstel van basisschool Merijntje 

kwam als grote winnaar, met een heuse prijs, uit de 

bus van de “jeugdraadsvergadering”. De Petrus en 

Paulus school had volgens enkele raadsleden, die 

uit interesse wel aanwezig waren, de beste debater 

afgevaardigd.  

Ook met de gemeente Roosendaal heb ik contact 

gezocht om te informeren of Roosendaal een jonge-

renraad en een hierbij horende jeugdburgemeester 

heeft. Volgends de gemeentelijke voorlichting be-

schikt Roosendaal wel degelijk over een Jongeren-

raad: JONG Roosendaal. Ik werd doorverwezen naar 

de voorzitter van JONG Roosendaal, maar helaas 

heb ik op mijn mailtjes geen enkele reactie ontvan-

gen. Zal wel druk zijn geweest met de verkiezingen of 

ze zijn reeds op zomerreces! 

De gemeenten Breda en Bergen op Zoom beschik-

ken ook over heuse jongerenraden, zoals trouwens 

veel dorpen en steden in Nederland. Er bestaat zelfs 

een Stichting: Samenwerkende Jongerenraden Ne-

derland (SJN) waarin al deze jongerenraden partici-

peren. De doelstelling is het bevorderen van de ken-

nis van jongerenraden en natuurlijk de corebusiness; 

adviseren van overheden over jongeren en jongeren-

participatie. SJN, zoals de stichting gemakshalve ook 

wel wordt weergeven, heeft o.a. als doel het initië-

ren, bevorderen en in stand houden van jongeren-

participatieraden en natuurlijk “Het adviseren van 

overheden en organisaties met betrekking tot jeugd- 

en jongerenzaken.  

Hoe staat het in mijn eigen gemeente Halderberge. 

Tot mijn aangename verrassing draait het project  

“de kinderburgemeester” al een drietal jaartjes mee 

in de gemeentelijke molen. Ik heb hierover contact 

gezocht met Maarten Schram, ambtenaar van de 

gemeente Halderberge, die de kinderburgemeester 

‘assisteert” bij zijn openbare taken binnen de ge-

meente. Ik werd aangenaam verrast door de prettige 

en serieuze wijze waarop Bauke Scheerder, de kin-

derburgemeester in Halderberge, wordt begeleid en 

wordt gepresenteerd. Ik vond het leuk en zeer aan-

genaam. 

 

Bauke Scheerder 

met officiële ambts-

keten. 
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Bauke Scheerder is de derde kinderburgemeester in 

Halderberge. Tijdens het officiële interview dat ik 

met de burgemeester had, werd de kinderburge-

meester  geassisteerd door Maarten Schram,  amb-

tenaar afdeling communicatie en ook de moeder van 

Bauke was op ons verzoek hierbij aanwezig. Wij mo-

gen Bauke zeggen hoor, is geen probleem. Bauke is 

10 jaar, ik word in juli 11 en ik zit in groep 7. Alleen 

de leerlingen uit groep 7 van alle scholen in Halder-

berge mochten aan de verkiezingen tot kinderburge-

meester meedoen. Bauke zit in groep 7 van de ba-

sisschool de “ Bukehof” in Oudenbosch. Samen met 

een meisje uit Oud Gastel bleef hij over, om te 

“solliciteren” naar het 

ambt van kinderburge-

meester in heel Halder-

berge. 

De procedure bestond 

hieruit, dat alle deelne-

mers een PowerPoint 

presentatie moesten 

houden in de raadzaal, 

met een door de kandi-

daten zelf gekozen on-

derwerp. Bauke had als 

actueel onderwerp gekozen voor: niet pesten in de 

klas/school. Bauke vind het schokkend te horen dat 

kinderen door het pesten soms zelfmoord plegen. Dit 

kan niet, dit pesten moet stoppen. Zijn onderwerp, 

bracht hij met verve en jeugdig elan voor zijn mede-

scholieren ten tonele, met het gevolg dat hij una-

niem gekozen werd tot de derde kinderburgemeester 

van Halderberge. Buiten het eerder genoemde on-

derwerp wil hij ook aandacht vragen voor het pro-

bleem “hondenpoep op de stoep” en ook het pro-

bleem van het parkeren voor de school door de ou-

ders, die de kinderen liefst met de auto naar school 

brengen. Dit levert erg gevaarlijke situaties op bij alle 

scholen in heel Halderberge.  

Bauke zelf heeft als grote hobby: voetballen. Hij voet-

balt bij Victoria ’05 in Oudenbosch, als linksback. 

Zijn vrienden op school en elders vinden het wel gaaf 

dat hij “burgemeester“ is. Op de vraag wat de kinder-

burgemeester zoal doet, komt er een lijst met activi-

teiten boven water, waaruit blijkt dat de gemeente 

wel degelijk inhoud geeft aan de functie. Bauke 

heeft een jaarplanning waarbij elke maand wel min-

stens één activiteit plaatsvind, dit alles in goed over-

leg met de ouders. De kinderburgemeester heeft 

uiteraard contact met de grote mensen burgemees-

ter, waarbij ze soms samen naar bijzondere feestelij-

ke gebeurtenissen gaan. Recent was Bauke bij de 

prijsuitreiking van de Oranjerally in Oudenbosch 

waar hij de prijzen mocht uitreiken aan verschillende 

leerlingen van de diverse scholen. Maar ook dit inter-

view is extra interessant en volkomen nieuw voor 

hem, maar ook voor ons. Het is heel leuk en de kin-

derburgemeester doet het uitstekend. Zijn moeder 

ziet het interview trots en lachend aan. O ja, tijdens 

de Nationale Dodenherdenking heb ik ook nog een 

gedicht voorgedragen Vond ik wel indrukwekkend.  

 

 

Prijsuitreiking Koningsdag 2014. 

Zijn ambtstermijn als kinderburgemeester van Hal-

derberge loopt van 13 maart 2014 tot 13 maart 

2015. Immers na die tijd is hij geen leerling meer in 

groep 7 en dan is het weer tijd voor een nieuwe kin-

derburgemeester. Zijn laatste bezoek aan de politie 

in zijn woonplaats heeft hij aangegrepen om extra 

aandacht te vragen aan de politie voor: Veiligheid in 

en rond de school. Er moeten meer zebrapaden ko-

men zodat de kinderen veilig over kunnen steken.  

Aan het eind van dit verrassend leuke interview 

vraag ik hem wat zijn indruk/ ervaring is als kinder-

burgemeester van Halderberge. Het is een positief 

verhaal. Zijn vrienden en medescholieren vinden het 

zoals gezegd: gaaf. Bauke zelf deelt deze mening. 

Het is een aanrader om mee te doen aan de verkie-

zing van kinderburgemeester. Het is leuk én interes-

sant.  

 

Antoon Koevoets . 
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De participatiesamenleving-transitie in onze eigen denk-
wereld 

De geroemde Nederlandse verzorgingsstaat ligt aan 

het infuus en zijn opvolger staat klaar om het stokje 

over te nemen: ‘de participatiesamenleving’.  

Kortweg houdt dit in, dat wij als burgers onze verant-

woording oppakken voor onze omgeving en dit niet 

meer automatisch overlaten aan de overheid. Als 

burger gaan we dus zorgen voor onze buurt en bu-

ren. We ruimen de troep op in de straat, werken als 

vrijwilliger bij een sportvereniging, en zorgen voor de 

ouderen en hulpbehoevenden in onze omgeving. Een 

gedachte die overigens prima past in de CDA- filoso-

fie en nu door het kabinet omarmd wordt.  

Een belangrijke reden om over te stappen van een 

door de overheid georganiseerde samenleving naar 

een samenleving, waar mensen zelf het heft in eigen 

handen nemen, is uiteraard de noodzaak van bezui-

nigingsmaatregelen, die getroffen moeten worden 

als gevolg van de crisis. Maar daarnaast past het 

ook in het plaatje van de mondiger en zelfredzamer 

burger, die de overheid niet nodig heeft om zijn zaak-

jes te regelen. 

De komende vier jaar is ons nieuw uit te rollen beleid 

doorspekt met het thema participatiesamenleving. 

Ga maar na, de wens voor meer burgerparticipatie 

en burgerinitiatieven, die alle politieke partijen wen-

sen, de kanteling van de WMO, de transities van de 

AWBZ, Jeugdzorg en Participatiewet. Ze zijn allemaal 

gericht op een burger, die eerst vanuit zijn eigen 

kracht en dat van zijn omgeving werkt en een over-

heid die zich meer en meer terugtrekt. 

Hoewel het beleid inmiddels al volop in de transitie 

zit moet de transitie in de hoofden van ons, de bur-

ger, nog plaatvinden.  

De gedachte en de vanzelfsprekendheid, dat wij als 

buren voor elkaar gaan zorgen is allesbehalve een 

uitgemaakte zaak. Een enquête van het Sociaal en 

Cultureel Planbureau (SCP) gaf als uitkomst, dat 

slechts 15 procent van de ondervraagden het een 

goed idee vindt, dat het organiseren van solidariteit 

meer aan de burgers zelf wordt overgelaten. Voor de 

bardiensten van de sportvereniging zul je nog wel 

vrijwilligers vinden; immers, het hemd is nader dan 

de rok zullen we maar zeggen. Maar hoeveel men-

sen zullen bereid zijn met een hulpbehoevende 

buurtgenoot een kommetje soep te eten of de tuin of 

het huis van iemand anders schoon te maken.Dit 

voorbeeld geeft maar aan dat de participatiesamen-

leving niet morgen gerealiseerd zal zijn en wellicht 

op sommige vlakken niet zal werken. De overheid zal 

daar zijn verantwoordelijkheid moeten blijven nemen 

en niet denken dat alles wat dat betreft vanzelf goed 

komt. 

Daarnaast zijn er ook een aantal praktische proble-

men die meespelen. Zo zullen burgers ,die dit soort 

taken oppakken, voor het merendeel goedbedoelen-

de vrijwilligers zijn zonder, of met beperkte, opleiding 

en ervaring. Hoe ga je om met aansprakelijkheid als 

iemand bij het opruimen iets beschadigt of bij de 

hulp aan een zieke een verkeerde handeling ver-

richt? Is die persoon dan aansprakelijk? Of de over-

heid die zich terugtrekt? Daar waar voor professio-

nals vuistdikke voorschriften gelden zijn burgerinitia-

tieven vaak, volkomen begrijpelijk, vrijgesteld. Dat 

moet ergens gaan knellen. Dat wil overigens niet 

zeggen dat de participatie niet kan werken. De bur-

ger is beter opgeleid en heeft gemakkelijker toegang 

tot materiaal en kennis in tegenstelling tot de perio-

de waarin de verzorgingsstaat opgebouwd werd. 

Daarnaast bieden technologie en sociale media mo-

gelijkheden voor mensen om zichzelf te organiseren.  

Het is belangrijk dat de overheid naast een push-

strategie, waarbij door middel van beleid de burger 

de participatiemaatschappij wordt opgelegd, ook 

aandacht schenkt aan de transitie in de beleving van 

de burger zelf. Deze moet zelf onderdeel willen uit-

maken van de participatiemaatschappij. Alleen dan 

komt deze van de grond. De overheid heeft hier een 

taak de burgers te faciliteren met ondersteuning, 

advies en coördinatie. Daarnaast is het ook zaak ei-

gen initiatief en zelfredzaamheid te belonen. Ver-

wachten dat de participatiemaatschappij vanuit het 

niets ontstaat is erg naïef. 

 

Prettige vakantie! 

 

Roeland van Woerkom 
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Op het moment dat ik dit artikel schrijf gebeurt er 

veel aan invulling van beleid op gebied van agra-

risch- en landschapsbeheer. Je ziet tegenstrijdige 

bewegingen in overheidsland. Europa eist van Ne-

derland, dat de biodiversiteit niet verder afneemt en 

daartoe investeert. Echter, de nationale overheid 

probeert te bezuinigen op natuur! De provincie Zuid-

Holland geeft nauwelijks geld uit voor extra natuur 

en Noord-Holland volgt het beleid van de laatste 

jaren, dat in gang is gezet.  

Dit verschil zie je ook bij de afzonderlijke gemeen-

ten. Gemeenten die liggen op zandgronden investe-

ren over het algemeen meer in natuur dan gemeen-

ten gelegen op kleigronden. Dit is te verklaren door 

het feit dat die betere gronden productiever zijn voor 

de teelt van landbouwproducten. Naar mijn mening 

een juiste ontwikkeling. Het mag niet zo zijn dat goe-

de landbouwgrond wordt ingezet voor natuurontwik-

keling.  

 

Zoals ik hierboven aangaf heeft Nederland de opga-

ve om de achteruitgang van de biodiversiteit te stop-

pen. Als daaraan niet wordt voldaan zullen de con-

sequenties groot zijn. Ik verwacht dat de subsidies 

die door Europa worden verstrekt in het kader van 

het gemeenschappelijk landbouwbeleid dan dras-

tisch zullen worden verlaagd. Het Rijk heeft voor 

agrarisch natuur en beheer 70 miljoen euro be-

schikbaar gesteld, waarvan 2,5 miljoen voor de Bra-

bant. Een schijntje in vergelijking met de andere 

provincies zeggen deskundigen op het gebied van 

natuurontwikkeling. Worden we nu gestraft doordat 

we het in Noord-Brabant al redelijk goed doen of 

komt het omdat in Brabant minder beschermde ge-

bieden of soorten dieren aanwezig zijn.   

 

De 70 miljoen euro wordt voornamelijk geïnvesteerd 

in bestaande projecten om te voorkomen dat in het 

verleden gemaakte investeringen niet voor niets zijn 

geweest. Ingezet zal moeten worden om soorten 

dieren in stand te houden waarop internationale 

verplichtingen rusten. Voor de zandgronden in Hal-

derberge kan dat b.v. de patrijs zijn. Deze nieuwe 

regeling (SNL) gaat in 2016 in.  

De provincie heeft de regie in handen en is verant-

woordelijk om het proces te faciliteren en met ge-

biedspartijen te komen tot een gezamenlijke ambi-

tie, waarin de natuurdoelen op het gebied van agra-

rische gronden worden uitgewerkt. Momenteel wor-

den er gesprekken gevoerd om drie collectieven op 

te richten in Brabant, waarmee beoogd wordt de 

gebiedskennis te borgen. De afzonderlijke collectie-

ven zijn samengesteld uit meerdere agrarsiche na-

tuurverenigingen, waarin vertegenwoordigers zitten 

van de afzonderlijke afdelingen van de ZLTO’s. Door 

deze samenwerking wordt bereikt, dat de uitvoering 

dicht bij de dagelijkse praktijk zit en dat zoveel mo-

gelijk gelden direct worden geïnvesteerd in daad-

werkelijke uitvoering.  

Agrarische ondernemers gaan niet meer individueel 

subsidies aanvragen, maar dit loopt via de drie op 

te richten collectieven. De afzonderlijke collectieven 

maken via de ANV’s afspraken met de individuele 

agrarische ondernemer, waardoor laagdrempelig 

wordt gewerkt.    

 

De beoogde projecten waarvoor aanvragen kunnen 

worden ingediend worden aangegeven op een zoge-

naamde vlekkenkaart. Deze kaart wordt de komen-

de maanden vastgesteld, waarna plannen kunnen 

worden voorbereid en ingediend. Voor de gemeente 

Halderberge zie ik hiervoor zeer beperkte kansen, 

daar hier nauwelijks natuur aanwezig is, die valt 

binnen de  natuurdoeltypen,die vallen onder de re-

geling.  

Inmiddels heeft staatssecretaris Dijksma ook dui-

delijkheid gegeven over de nationale invulling van 

het gemeenschappelijk landbouwbeleid. Dat beleid 

stuurt ook aan op verduurzaming en verbeteren van 

de biodiversiteit. (zie citaat uit het agrarisch blad de 

Nieuwe Oogst van 7 juni 2014). Mogelijkheden om 

te voldoen aan de vergroeningseis zijn het aanbren-

gen van akkerranden, onderhoud/aanleg van land-

schapselementen en het zaaien van eiwitgewassen.  

De opgave voor akkerbouwers met een bedrijf gro-

ter dan 15 ha om te voldoen aan de vergroeningeis 

is groot. Deze bedrijven moeten 5% van hun bouw-

land inrichten als ecologisch aandachtsgebied. Per-

soonlijk ben ik heel benieuwd hoe zich dit ontwik-

kelt. Naar mijn mening is de kans groot ,dat door 

deze zware eis niet voldaan wordt aan de opgave 

die we als Nederland hebben.Met alle gevolgen van 

dien!  

Ten tijde van het verschijnen van deze nieuwsbrief 

is het plan van aanpak Landschapsbeleidsplan van 

de gemeente Halderberge vastgesteld door de raad 

en is het gemeentelijk apparaat grotendeels op 

(zomer) vakantie. Ik ben van mening dat het beleid, 

dat nu in gang is gezet om de biodiversiteit terug te 

dringen indirect een positieve invloed kan hebben 

op de inrichting en beheer van het landschap in 

onze gemeente. Dit kunnen we echter alleen berei-

ken door met elkaar in gesprek te gaan en elkaar te 

versterken.  

 

Dit  onderwerp spreekt me persoonlijk zo aan dat ik 

namens de afdeling ZLTO-Halderberge sinds kort 

Agrarisch natuur- en landschapsbeheer Brabant  
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ben aangesloten bij het bestuur van de agrarische 

natuurvereniging “tussen Baronie en Markiezaat”.  Ik 

zou het geweldig vinden als meer mensen uit Halder-

berge lid worden van de ANV. Om lid te worden is het 

niet noodzakelijk om lid te worden van de ZLTO. En-

ne.. voor de kosten hoef je het niet te laten. 

Mensen, die graag nader geïnformeerd willen wor-

den of lid willen worden van de agrarische natuurver-

eniging “tussen Baronie en Markiezaat” kunnen mij 

benaderen. Het zou fijn zijn als er aantal mensen de 

schouders onder wil gaan zetten om er met elkaar 

iets moois van te maken. Dat verdient Halderberge!   

 

Ik wens alle lezers een zeer fijne zomervakantie toe.  

 

Ad van Tetering 

  

   

Aan de leden van de lokale afdeling Halderberge 

De lokale afdeling CDA Halderberge is op zoek naar 

nieuwe bestuursleden. 

Om het bestaansrecht van de afdeling te waarborgen 

en om de politieke standpuntbepaling optimaal vorm 

te kunnen geven, heeft de afdeling vele taken zoals 

o.a. het binden aan en behouden van leden voor het 

CDA; het werven van leden; het bewegen van leden 

om actief te worden voor de afdeling; het meebeslis-

sen over kandidatenlijsten en program voor andere 

verkiezingen en het zoeken en ontdekken van poten-

tiële CDA-talenten. 

De lokale afdeling CDA Halderberge is om die rede-

nen naarstig op zoek naar leden, die naast hun lid-

maatschap het bestuur - momenteel bestaande uit 

slechts 4 leden- willen komen versterken. Van hen 

wordt verwacht dat zij één of meer taken binnen on-

ze afdeling voor een kortere of langere periode op 

zich gaan nemen. Zo kan het werk binnen het be-

stuur beter worden verdeeld en kunnen meer leden 

(nog) actiever bij de afdeling worden betrokken. On-

langs zijn er door verschillende oorzaken binnen het 

bestuur een aantal vacante plaatsen ontstaan. Zo 

heeft de secretaris -na een periode van twee keer 

vier jaar- te kennen gegeven er mee te gaan stop-

pen, heeft een medebestuurslid tevens vice-

voorzitter o.a. door haar verkiezing als gemeente-

raadslid moeten afhaken en een ander bestuurslid 

heeft o.a gelet op zijn zittingstermijn er voor gekozen 

zijn bestuursfunctie te beëindigen. Een flinke aderla-

ting binnen ons bestuur waarvan we ons bewust zijn 

en die om actie vraagt. 

Wanneer u als lid interesse heeft in een bestuurs-

functie of als lid op de één of andere wijze onder-

steuning aan het bestuur zou willen verlenen, dan 

bent u van harte welkom en laat het ons dan even 

weten. Voor meer informatie kunt u contact opne-

men met Kees. Groen (voorzitter), telefonisch te be-

reiken onder nummer 06-53648230.  

 

Het bestuur van de lokale afdeling Halderberge. 
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Mantelzorg staat voor CDA Halderberge hoog op de 

agenda. Het volgende hebben we over dit onderwerp 

vastgesteld in ons verkiezingsprogramma: “Van man-

telzorgers wordt veel gevraagd. De gemeente moet 

met doelgerichte ondersteuning het werk van de 

mantelzorgers zoveel mogelijk verlichten.” Laatst 

hoorde ik zelfs bij een bijeenkomst van de GGD dat 

het geweld met name onder mantelzorgers toe-

neemt, omdat de druk erg hoog is. Zorgelijk want 

deze druk zal in de toekomst alleen maar groter wor-

den. Het is dus echt noodzaak om op korte termijn 

activiteiten te gaan ondernemen waardoor de man-

telzorgers worden ondersteund en ontlast.  

Een van de manieren om hier invulling aan te geven 

is partijen in verbinding te brengen om gezamenlijk 

een respijthuis vorm te geven in onze regio. Graag 

wil ik jullie vertellen hoe dergelijke initiatieven wer-

ken en waarom al diverse CDA-afdelingen succesvol 

aan de slag zijn gegaan met dit onderwerp. 

In Alkmaar is het eerste initiatief ontstaan te weten: 

Stichting Respijtzorg Alkmaar. Zij zorgt er voor dat de 

mantelzorgers voor een korte periode de zorg voor 

hun kind, ouder of partner (zorgvrager) kunnen over-

laten aan anderen. Met behulp van het Respijthuis 

kan de mantelzorger even op adem komen. 

 

Wat is het respijthuis? 

Het respijthuis is een ‘gewoon’ huis midden in de 

buurt, waar mantelzorgers hun taak een week (of 

langer) kunnen overdragen aan zorgzame vrijwilli-

gers. Het kan gaan om vermoeide mantelzorgers 

maar ook om mantelzorgers die om een of andere 

reden de verzorging enige tijd niet meer op zich kun-

nen nemen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hoe werkt het project in Alkmaar? 

In het Respijthuis kunnen maximaal vier gasten met 

een chronisch lichamelijke ziekte voor de duur van 

één tot zes weken logeren. De zorg in het Respijthuis 

wordt van de mantelzorger overgenomen door vrijwil-

ligers. Zij bieden persoonlijke aandacht aan de gas-

ten. Dit zou een wandeling, een gesprek of een ge-

zelschapsspel kunnen zijn. 

De 

zorg in het Respijthuis wordt 24 uur per dag van de 

mantelzorger overgenomen door een team van ruim 

65 speciaal geschoolde vrijwilligers gecoördineerd 

door 2 professionals. De medische zorg blijft in han-

den van de eigen huisarts en thuiszorgorganisatie 

van de gast. De vrijwilligers verrichten geen verpleeg-

technische handelingen. 

 

 

Wat zijn de succesfactoren? 

Met elkaar bieden ze de gasten een ontspannen ver-

blijf en de mantelzorger de broodnodige adempauze. 

Maar onderdeel van het zorgaanbod van het Respijt-

huis is ook dat coördinator en vrijwilligers heel 

aandachtig ‘meekijken’ en alert zijn op signalen van 

overbelasting. Door de time-out kunnen ze hier even 

afstand nemen, zaken verwerken en met een frisse 

blik kijken naar eventuele mogelijkheden om de be-

lasting te verlagen. 

Doordat het respijthuis in de wijk is waar de zorgvra-

ger woont, wordt deze niet uit zijn vertrouwde woon-

omgeving weggehaald. 

 

Met wie wordt er samengewerkt? 

Het Respijthuis werkt in nauw overleg met verschil-

lende thuiszorgorganisaties, huisartsen, ziekenhui-

zen, Humanitas, mantelzorgmakelaar, vrijwilligers-

centrale. Het uitgangspunt bij de samenwerking is 

dat de professionele zorg en vrijwilligerszorg aanvul-

lend zijn. 

 

Hoe wordt het project bemensd en gefinancierd? 

Deze huizen draaien op vrijwilligers, leerlingen en 

enkele beroepskrachten. De financiën worden gedra-

gen door gemeenten, AWBZ-gelden, eigen bijdragen, 

subsidies en de stichting Vrienden van het Respijt-

huis. 

 

Een regionaal respijthuis 
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De grote stad en Halderberge en omgeving…. 

In Rotterdam is inmiddels een motie aangenomen 

voor een respijthuis. Daar zijn zij gestart met expert-

meetings om partijen te verbinden en men wil geen 

respijthuizen creëren over mantelzorgers maar met 

mantelzorgers. In Tilburg heeft het CDA tijdens de 

verkiezingen ingezet op de komst van een respijthuis 

en is actief gaan praten met de zorginstellingen, wo-

ningbouwverenigingen, beleidsmedewerkers etc. In 

Den Bosch heeft het CDA een mantelzorgdebat opge-

zet en vervolgens dit onderwerp in de commissiever-

gadering op de kaart gezet. Grote steden maar zou 

het ook niet kunnen in een landelijk gebied? Mantel-

zorg wordt in Brabant door veel mensen als iets van-

zelfsprekends ervaren, je neemt de zorg van je naas-

te op je. Mensen maken niet altijd de keuze, maar 

zijn het van de ene op de andere dag. Ook gezien de 

toename van geweld is het noodzaak snel in actie te 

komen. Zo’n respijthuis staat er niet van de ene op 

de andere dag. Partijen en middelen dienen bij el-

kaar gebracht te worden.  

Om de eerste aanzet te geven heeft CDA Halderber-

ge tijdens de Algemene Beschouwingen aangegeven 

dat zij graag ziet dat er een haalbaarheidsonderzoek 

in de regio wordt uitgevoerd, waarbij de diverse par-

tijen hun inbreng kunnen geven over een regionaal 

respijthuis. 

Persoonlijk zou ik weleens een kijkje willen nemen in 

een respijthuis en de initiatiefneemster willen spre-

ken. Alkmaar ligt niet naast de deur, wie weet gaan 

we dit nog een keer ondernemen. Ik vind het een erg 

mooi initiatief dat mantelzorgers verlicht, partijen bij 

elkaar brengt en met mooi vrijwilligerswerk tot stand 

komt. Dat is solidariteit! 

Hartelijke groet en een fijne zomerperiode toege-

wenst, 

Astrid Kleuskens 

 

 

 

 

 

 

 

Even nog wat anders 

Op een flinke afstand van Nederland heb ik me weer 

eens verbaasd heb over het chagrijn dat in Neder-

land wel erg gemakkelijk de overhand krijgt. Iedere 

dag probeer ik via internet het landelijke nieuws te 

volgen. Uiteraard gaat het dan vooral over voetbal 

en marginaal nog over wat andere zaken. Wat het 

eerste betreft: Nederland doet het aanzienlijk beter 

dan veel “kenners” verwacht hadden. Maar wat ge-

beurt er? Ondanks het succes wordt de coach de 

grond ingeschreven en worden er via de media per-

soonlijke vetes uitgevochten. Ongelooflijk! Waar alle 

buitenlanders laaiend enthousiast zijn over de pres-

taties van Nederland hebben ze het in Nederland 

druk over het verloochenen van de Nederlandse 

School, voor wat die waard is.  

Iets vergelijkbaars kwam ik tegen op de website van 

dagblad Trouw. We zijn gezegend met een koningin 

die open en spontaan is en een heel positieve uit-

straling heeft. Presteert een journalist het om een 

zeer kritisch redactioneel artikel te schrijven, waaruit 

groot misnoegen klinkt, omdat onze koningin ieder-

een, zelfs haar echtgenoot de koning, overvleugelt 

door de aandacht op haar te vestigen met haar kleu-

rige kleding en haar omgang met anderen. Absurd! 

Ik denk dan:wees blij dat je zo’n koningin hebt en 

niet een azijnzeiker als Geert Wilders als president. 

Dinsdagavond was er een bijeenkomst in San Diego 

van Nederlands ondernemers en medewerkers van 

de Nederlandse ambassade in Washington. Waar 

het onder andere over ging was de zeer positieve 

bijdrage van ons koningshuis in het zakendoen voor 

Nederlandse bedrijven in het buitenland. We waren 

het er unaniem over eens dat dat één van de sterkst 

onderschatte aspecten van het koningshuis is. Die 

bijdrage is simpelweg niet in geld uit te drukken. 

Dit wilde ik even kwijt. 

 

Met vriendelijke groet, 

Kees Groen 
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Da’s pas sport 

We zitten midden het WK voetbal en door een won-

derlijke wederopstanding van ons Nederlands elf-

tal “leeft” Oranje weer. Louis heeft het team nieuw 

leven in geblazen en we staan weer met z’n allen 

achter Oranje en kijken vol enthousiasme met zo’n 

8 miljoen Nederlanders naar ons team. Je hoeft 

niets te organiseren als het Nederlands team 

speelt. 

Het is niet verkeerd dat het voetbal zo leeft.  

Gelukkig mag ik constateren dat in Halderberge 

sport en het sporten ook leeft. Als het goed is, heb-

ben we over een aantal jaren al onze buitensport-

accommodaties aangepakt en “up to date” ge-

maakt. Ik versta daar in ieder geval onder dat we 

de voorzieningen zo aangepast hebben dat ze toe-

komstbestendig en vrijwilligersvriendelijk zijn ge-

maakt. 

Voor een aantal sportverenigingen is dat al het ge-

val. Stampersgat loopt daarin deze keer voorop. 

Mede dankzij de leefbaarheidsubsidie vanuit de 

provincie (waardoor extra geld beschikbaar kwam 

en waardoor er een bepaalde tijdsdruk ontstond) 

hebben we daar zowel “de voetbal als de tennis” 

aan kunnen passen. Dat is op een bijzondere ma-

nier gegaan met geweldig veel inzet van de vrijwilli-

gers. Het is zeker de moeite waard om bij de 

Schutters eens te gaan kijken in de onlangs geo-

pende voorziening, om te zien op welke creatieve 

wijze zij met een beperkt budget zowel nieuwe 

kleedkamers als ook een nieuwe kantine hebben 

kunnen bouwen. Ik weet dat er nogal eens over 

gediscussieerd wordt en werd of je daar op deze 

manier in moet investeren. Ik (en met mij het vol-

tallige college) vonden dit verantwoord omdat we 

vinden dat sport een zeer wezenlijke bijdrage le-

vert aan de leefbaarheid van de kern Stampersgat.  

Het zelfde geldt voor Bosschenhoofd. De tennisver-

eniging zat vroeger bij/achter Topshot maar moest 

daar weg. Een zeer energiek en vasthoudend be-

stuur heeft alles uit de kast gehaald om de vereni-

ging in stand te houden. Dat lukte; 4 tennis banen 

werden verwezenlijkt. Devo legde in eigen beheer 

(met geld van de gemeente) een nieuw veld aan en 

binnenkort moet de aanbesteding plaatsvinden om 

nieuwe kleedkamers te realiseren zodat medio 

2015 ook Devo op orde is.  

In Oud Gastel en Hoeven werd de combinatie tus-

sen onderwijs en sport gezocht. Dat wil zeggen dat 

in beide kernen gepland werd dat de brede scho-

len zullen landen op een van de voetbalvelden. 

Voor de voetbalclubs werd geld voor renovatie ge-

reserveerd; de aanleg van kunstgrasvelden werd 

realistisch. De raad besloot gelden beschikbaar te 

stellen zodat nu in onze gemeente 3 kunstgrasvel-

den aangelegd zijn. In Oud Gastel zijn ook nog eens 

gelden beschikbaar gesteld om de tennisbanen van 

’t Keperke te renoveren. De tennisvereniging draagt 

daar zelf ook aan bij, mede om zo van de gravelba-

nen smash court te kunnen maken. De enige buiten-

sportaccommodatie die nu in Oud Gastel nog ge-

renoveerd moet worden is de korfbalvereniging Juli-

ana. Ook daar is al overleg mee geweest en hun 

wensen zijn bekend.  

In Oudenbosch is na jaren de verhuizing van Victoria 

van Pagnevaart naar Albano vlot getrokken. Met de 

nodige eigen inzet kon ook deze voetbalclub niet 

alleen nieuwe kleedkamers maar ook een nieuwe 

kantine bouwen. Met een basisbedrag van de ge-

meente en de rest vanuit de vereniging. Er ligt nu 

een mooie accommodatie die op 5 juli o.a. met de 

komst van NAC feestelijk geopend gaat worden. 

Overleg met OTC (de Oudenbosche tennisclub) moet 

nog plaats vinden om ook hun wensen te inventari-

seren. 

In Hoeven verkeren de sportverenigingen in een iets 

andere situatie; zij zijn eigenaar van de accommoda-

tie. Daarom konden hier andere wegen van realisa-

tie bewandeld worden. De voetbal krijgt van de ge-

meente een bedrag zodat zij zelf de kleedkamers 

kunnen bouwen. 

De velden zijn volledig voor rekening van de ge-

meente. Ook de korfbal (Springfield) heeft over eni-

ge tijd een keurig nieuw complex(je) inclusief kunst-

grasveld. Ook hier zal met de tennisvereniging nog 

een overleg gepland worden om te kijken wat daar 

nodig is. 

Al met al is er veel gebeurd op sportgebied in Hal-

derberge. Veel al gedaan, met sommige zaken nog 

bezig en andere in de planning. Als alles op orde is 

kunnen we in overleg met de verenigingen om in de 

toekomst alles goed op orde te houden. We mogen 

toch wel constateren dat ook in Halderberge, in alle 

verschillende kernen, de sport wel degelijk leeft en 

dat willen we graag zo houden.  

 

Jan Paantjens 
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Recent zijn er de mogelijkheden geweest 

om zich kandidaat te stellen voor plaat-

sing op de CDA-lijsten voor de Provinciale 

Staten- en Waterschapsverkiezingen. Ui-

teraard loop je dan tegen de mogelijkheid 

aan dat personen die al een vertegen-

woordigende functie hebben ook zeer ge-

schikt kunnen zijn voor kandidatuur van 

één of beide van bovenstaande lijsten.  

 

Het bestuur van CDA Halderberge heeft 

daarom nagekeken wat de mogelijkheden 

van dubbelfuncties zijn, bijv. raadslid en 

waterschapslid of raadslid en statenlid.  

Bovengenoemde dubbelfuncties zijn le-

gaal, maar worden door het CDA niet aan-

geraden. 

Een recent voorbeeld speelde in Almelo, 

waar de CDA-er Holterman  zowel raadslid 

in Almelo als lid van het Waterschap 

Vechtstreek was. Vanwege een discussie 

over belangenverstrengeling heeft hij zijn 

raadslidmaatschap neergelegd. 

  

Het bestuur vindt dan ook dat we als CDA 

Halderberge geen dubbelfuncties (hoewel 

de combinatie legaal is) moeten onder-

steunen, mede omdat we binnen ons club 

vervangers beschikbaar hebben om per-

sonen die eventueel vanuit de raadsfrac-

tie vertrekken naar een andere publieke 

functie op te volgen. Omdat we het laat-

ste jaar ons veel hebben beziggehouden 

met integriteit, kunnen we het ons ons 

inziens niet veroorloven om in een discus-

sie verzeild te raken die over belangen-

verstrengeling gaat. 

 

Voor de duidelijkheid wil ik hier melden, 

dat het bestuur geen aanwijzingen heeft 

dat vertegenwoordigende leden van CDA 

Halderberge zich voor een verkiesbare 

plaats hebben aangemeld op één van 

bovengenoemde lijsten. Het leek ons ech-

ter verstandig om in het algemeen in deze 

een standpunt in te nemen. 

 

Namens het bestuur CDA Halderberge, 

Kees Groen, voorzitter. 
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